



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No: 57
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JULY 24, 1979
LE 24 JUILLET 1979

RECOGNITION OF THE GOVERNMENT OF NICARAGUA

The Secretary of State for External Affairs, Flora MacDonald, announced today that the Canadian government recognizes the new government constituted in Nicaragua.

In making this announcement, Flora MacDonald expressed hope that Canada would develop fruitful and mutually profitable relations with the new government. To this end, a request for agrément from the authorities in Nicaragua to accredit a new Canadian ambassador to that country would be transmitted soon.

* * *

RECONNAISSANCE DU GOUVERNEMENT DU NICARAGUA

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Flora MacDonald, annonce aujourd'hui la reconnaissance par le gouvernement du Canada du nouveau gouvernement constitué au Nicaragua.

Lors de cette déclaration, Flora MacDonald, a formulé des vœux pour que le Canada développe avec le Nicaragua des relations mutuelles fructueuses et profitables. Dans ce but, une demande d'agrément pour l'accréditation d'un nouvel ambassadeur du Canada sera transmise, sous peu, aux autorités du Nicaragua.